AUGUST 1974

MUSEUM

A permanent display of Chinese antiquities which includes ceramic, jade, lacquer and cloisonne.

ART GALLERY

Contemporary Italian Sculpture (extended to 11th August)

This exhibition consists of over 100 sculptures by 54 well known Italian sculptors. As this exhibition continues to attract many visitors, it will now remain on display until 11th August.

The World Through Posters (23rd August – 16th October)

This unusual and light-hearted exhibition of 150 posters, depicting people and places of many countries is made possible through the co-operation and generosity of tourist associations and airline companies throughout the world.

Forthcoming Exhibition: Contemporary Hong Kong Art

Enclosed is the conditions of entry for the Exhibition of Contemporary Hong Kong Art 1975. If, you do not wish to participate in this exhibition, please pass it on to a friend who might be

Entry forms and labels are obtainable from the City Museum & Art Gallery from 19th Aug. 1974.

FILM PROGRAMME

Experimental & cartoon films from Canada

(colour) The owl and the lemming - an Eskimo legend 1. (colour) How death came to earth - Indian folk tale 2.

A child in his country - Travels of a little boy as he crosses Canada 3.

(colour) from province to province.

Perce on the rock - Award winning film on Gaspe's famous rock (Quebec) With special film effects, music and animation

Time: Wednesday

14th August at 3 p.m.

Tuesday

27th August at 6 p.m.

Place: Lecture Room North, City Hall, High Block

Free admission tickets are obtainable at the City Museum & Art Gallery one hour before each show.

每月通訊

一九七四年八月

博物館

本館珍藏之中國陶器、玉器、漆器及琺瑯器等繼續展出。

美術館

當代義大利雕塑展(展期延至八月十一日)

展出雕塑共百件之多,是五十四位著名義大利雕塑家之作品。連日來參觀的人絡繹不絕,所以特別延期至八月十一日。透過海報認識世界(八月廿三日至十月十六日)

承蒙各國旅遊協會及航空公司的襄助,本館將有一項珍貴而輕鬆的海報展覽。展出海報一百五十幀,介紹世界各國的民族和風光。

展覽預告: 當代香港藝術展覽

今期隨"通訊"附上一份「一九七五年當代香港藝術展覽 參加細則」。如 閣下無意參加這個展覽,請將該細則轉交與 有意參加的友人爲盼。

参加表格及標籤可於一九七四年八月十九日起到香港博物 美術館索取。

電影節目

加拿大實驗及卡通影片

- 1.猫頭鷹與旅鼠——愛斯基摩古傳(彩色)
- 2.死神怎樣降臨地球——印度民間故事(彩色)
- 3.小 童 漫遊 加 拿大 (彩色)
- 4.加爾斯比的大石(魁北克)——這是一套得過獎的影片,攝影特技、音樂等都有相當特出的表現。(彩色)

時 間:八月十四日 星期三 下午三時正 八月廿七日 星期二 下午六時正

地 點:大會堂高座北演講室

免費入場券於每場放映前一小時內在香港博物美術館派發。